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Proponowany porządek obrad XXXVI sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

8. Sprawozdanie z wykonania planów pracy za II półrocze 2020 r. Rady Miasta, komisji 

Rady Miasta oraz dyżurów radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

3) nadania nazwy ulicy, 

4) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, szkoły 

wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli i inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli a także form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok 2021. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zakończenie sesji. 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XXXVI sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu 

28 stycznia 2021 r. o godz. 907 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana               

na żywo do internetu przez You Tube.  

 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 13. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Adam Durański spóźnił się, a radny Roman Kornecki był nieobecny podczas XXXVI 

sesji. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynęło do niego pismo Burmistrza o 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch dodatkowych projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach, 

2. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/245/2020 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 26 listopada 2020r. 

W związku z tym porządek obrad dzisiejszej sesji będzie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 



3 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

8. Sprawozdanie z wykonania planów pracy za II półrocze 2020 r. Rady Miasta, komisji 

Rady Miasta oraz dyżurów radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

3) nadania nazwy ulicy, 

4) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, szkoły 

wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli i inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli a także form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok 2021, 

5) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Brzezinach, 

6) uchylenia uchwały nr XXXIII/245/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 26 listopada 

2020r. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Radny Adam Durański przybył na posiedzenie Rady Miasta. 
 

4.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami: 

- 12 stycznia odbyła się konferencja z Wojewodą Łódzkim – Panem Tobiaszem Bocheńskim w 

sprawie współpracy miasta Brzeziny przy dowożeniu osób niepełnosprawnych do punktu 

szczepień na COVID-19, 

- 13 stycznia odbyła się powiatowa wideokonferencja zorganizowana przez KP PSP w 

Brzezinach dot. organizacji dowozu na szczepienia, 

- 14 stycznia odbyła się narada robocza z projektantem nowego kanału deszczowego na które 

Miasto Brzeziny otrzymało dofinansowanie w wysokości 12 mln zł  z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, 

- 14 stycznia spotkała się ze Starostą Brzezińskim i Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Brzezinach w sprawie podłączenia budynku Sanepidu do sieci 

ciepłowniczej, 

- 19 stycznia odbyła się narada z udziałem wykonawcy Flexi Power Group Sp. z o.o. Sp. k. w 

sprawie zrealizowanej inwestycji „Zwiększenie produkcji energii ze źródeł odnawialnych na 

terenie Miasta Brzeziny” a dot. zainstalowanych pomp ciepła, 

- 20 stycznia wraz z zastępcą spotkali się z doradcą wojewody Piotrem Ciepluchą w sprawie 

programów realizowanych przez UW w Łodzi, 

- 27 stycznia odbyły się wizje lokalne u mieszkańców z udziałem wykonawcy Flexi Power 

Group i producenta pomp ciepła. 
 

Dyskusja. 
 

Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który powiedział, iż nie ma pytań do Pani Burmistrz 

niemniej jednak chciałby się odnieść do rozszerzonego porządku obrad dzisiejszej sesji – radny 

zwrócił uwagę, iż wprowadzone projekty uchwał nie były omawiane podczas komisji Rady i w 

związku z tym prosiłby o ogłoszenie przerwy celem zapoznania się radnych z nowymi 

dokumentami. 
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Przewodniczący Rady Miasta odpowiedział, że jeśli jest taka potrzeba to nie widzi przeszkód. 
 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza, który powiedział, iż podczas przedstawiania w/w projektów 

zostaną one szczegółowo omówione. W związku z tym uważa, iż nie ma potrzeby ogłaszania 

przerwy. 
 

Radny Daniel Szymczak zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie przerwy w celu zapoznania się 

z nowymi projektami uchwał. 
 

Radny Przemysław Maślanko zaproponował, aby wnioskowana przerwa odbyła się przed 

blokiem uchwał. 
 

Głos zabrała Pani Burmistrz, która poinformowała, iż skargę na dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej rozpatrywała wczoraj merytoryczna komisja – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

W związku z tym radni w dniu wczorajszym otrzymali projekt stosownej uchwały. W związku z 

tym nie ma potrzeby, aby radni analizowali w/w projekt. 
 

Głos zabrała mecenas Agnieszka Brocka, która powiedziała, iż nie ma sensu ogłaszania przerwy 

celem przeanalizowania projektu uchwały w sprawie skargi, gdyż dotyczy ona tylko i wyłącznie 

przedłużenia terminu do rozpoznania skargi merytorycznie - czy skarga jest zasadna, czy nie. 

Zgodnie z przepisami ustawy Rada Miasta ma 30 dni na rozpatrzenie skargi i zawiadomienie 

skarżącego o wynikach postępowania. Z uwagi, iż skarga wpłynęła 20 stycznia br. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji nie miała możliwości przeprowadzenia pełnego postępowania 

wyjaśniającego. W związku z tym przygotowała stosowny projekt uchwały. 
 

Radny Daniel Szymczak odpowiedział, iż jego wniosek dotyczył również projektu uchwały 

uchylającego obowiązującą uchwałę i w związku z tym podtrzymuje swój wniosek formalny. 
 

Przewodniczący Rady dopytał radnego, czy wnioskuje o przerwę w tej chwili, czy przed 

blokiem uchwał. 
 

Radny odparł, iż wnioskuje o zwołanie przerwy w tej chwili. 
 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza, który zwrócił uwagę, iż nie ma różnicy między zwoływaniem 

w tej chwili komisji, a omówieniem nowych projektów uchwał w tracie ich procedowania. 
 

Radny mimo to podtrzymał wniosek formalny. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Daniela Szymczaka o ogłoszenie przerwy celem zapoznania się z nowo 

wprowadzonymi projektami uchwał. 
 

Wynik głosowania: 

5. – „za”, 

2. – „przeciw”, 

6. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek formalny radnego Daniela Szymczaka został przyjęły. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę celem realizacji 

wniosku radnego. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań odnośnie sprawozdania z działalności burmistrza w okresie 

między sesjami. 
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5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji, ani zapytań. 
 

6.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

8.  Sprawozdanie z wykonania planów pracy za II półrocze 2020 r. Rady Miasta, komisji 

Rady Miasta oraz dyżurów radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki odczytał sprawozdanie z pracy Rady Miasta 

Brzeziny za II półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2020 roku.  

W/w sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego za II półrocze 2020 

roku przedstawił przewodniczący komisji Adam Durański – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak przedstawił sprawozdanie 

z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  
 

Następnie sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu za II 

półrocze 2020 roku przedstawił przewodniczący komisji Przemysław Maślanko - w załączeniu 

do protokołu. 
 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak, który 

przedstawił sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za II półrocze 2020 roku - w 

załączeniu do protokołu. 
 

Na zakończenie tego punktu Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Barucki  poinformował, iż z 

uwagi na pandemię w II półroczu 2020 roku radni nie pełnili dyżurów. 
 

Radni nie wnieśli uwag do żadnego z przedstawionych sprawozdań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15 minut przerwy. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

9.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

9.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 

rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
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Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło odczytała projekt uchwały. 
 

Z uwagi na problemy techniczne Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie imienne. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „za” 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

9.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2021–2024 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Po odczytaniu przez Skarbnika projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 
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Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „za” 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
 

9.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zaproponowała, aby z uwagi na położenie ulicy oraz 

nazwy sąsiadujących ulic w/w ulicę nazwać ulicą „Krajobrazową”. 
 

Radny Dariusz Guzek również zgłosił swoją propozycję nazwy ulicy - „Strażacka”. Podkreślił, 

iż w/w ulica przebiega w sąsiedztwie siedziby Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej, a strażacy wspierają Miasto Brzeziny w różnych zakresach i nadanie wspomnianej 

nazwy stanowiłoby uhonorowanie ich pracy. 
 

Zastępca Burmistrza zaproponował, aby radni przy wyborze nazwy ulicy mieli na uwadze, iż 

będzie się tam mieścić strefa ekonomiczna. 
 

Radny Janusz Nowański zaproponował, aby odłożyć procedowanie uchwały na kolejną sesję, 

gdyż w jego ocenie zasadne byłoby aby odcinek w/w ulicy przy samej granicy działki i siedzibie 

Państwowej Straży Pożarnej nazwać „Strażacką”, natomiast dalszej jej części nadać już inną 

nazwą. 

Radny podkreślił, iż rzadko się zdarza, aby ulica o trzech kierunkach przebiegu miała jedną i tą 

samą nazwę. W związku z tym popiera propozycję radnego Dariusza Guzka, aby chociaż 

odcinek ulicy od drogi wojewódzkiej w kierunku zachodnim przylegający do działki Straży 

Pożarnej nazwać ulicą „Strażacką”. 
 

Głos zabrała Pani Burmistrz, która poinformowała, iż jest to ciąg ulicy i nie można jej dzielić 

jeśli chodzi o nadanie nazwy zwłaszcza, że wymagałoby to również dokonania podziału. 

Następnie podkreśliła, iż nie podjęcie w dniu dzisiejszym uchwały utrudni rejestrację 

działalności gospodarczej przedsiębiorcy, który tą działkę kupił, a który był wnioskodawcą 

nazwy „Złota” zaproponowanej w przedstawionym radnym projekcie uchwały. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruscielewska poinformowała, iż zgadza się ze stanowiskiem radnego 

J. Nowańskiego oraz przychyla się do wniosku radnego Dariusza Guzka. Tym samym wycofuje 

swój wniosek odnośnie nazwy „Krajobrazowa”. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił radnego Dariusza Guzka o sformułowanie wniosku 

formalnego. 
 

Radny Dariusz Guzek złożył wniosek formalny o nadanie w/w ulicy nazwy „Strażacka”. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek formalny radnego Dariusza Guzka pod 

głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek radnego został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Po odczytaniu przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI Agnieszkę Guzek projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt z naniesionymi zmianami pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „za” 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

9.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli,  maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez uczelnie, szkoły wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli i inne 

podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli a 

także form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 

Brzeziny na rok 2021 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projektu uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
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Przewodniczący komisji Przemysław Maślanko poinformował, iż Komisja Edukacji, Kultury i 

Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika Wydz. ZJ Przewodniczący Rady poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „za” 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

9.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 

na dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marieta Rdesińska odczytała projekt 

uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań 
 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 



10 

Daniel Szymczak – „wstrzymujący” 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

9.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/245/2020 

Rady Miasta Brzeziny z dnia 26 listopada 2020r. 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic poinformowała, iż w czasie przerwy wyjaśniła powody 

przygotowania w/w projektu uchwały.  

Następnie odczytała projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który zadał 2 pytania: 

1. Kto składał wniosek o ogłoszenie upadłości do sądu? 

2. Czy postępowania kwalifikacyjnego nie mógł już wcześniej przeprowadzić Zarząd 

Spółdzielni Socjalnej Communal Service? 
 

Sekretarz Miasta odpowiedziała, iż wniosek o ogłoszenie upadłości złożył Zarząd Spółdzielni 

Socjalnej Communal Service w Brzezinach z uwagi na sytuację finansową spółdzielni. 

Miasto jako procedurę wybrało likwidację poprzez drogę sądową. 
 

Dodatkowo adwokat Agnieszka Brocka wyjaśniła radnym procedurę ogłoszenia upadłości w 

przypadku spółdzielni socjalnej. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż mienie spółdzielni zostało zajęte przez komornika skarbowego 

oraz sądowego więc nie można było mówić o rozpoczęciu procesu likwidacji, gdyż proces ten 

rozpoczęli komornicy. Powodem złożenia wniosku do sądu o ogłoszenia upadłości było 

utracenie płynności finansowej przez spółdzielnie socjalną. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Sekretarza Miasta Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki – „wstrzymujący” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „wstrzymujący” 
 

Wynik głosowania: 
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12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  2. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Pani Burmistrz zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Brzezinach. Wyjaśniła, iż 

przygotowany projekt uchwały stanowi odpowiedź na uwagi, które wpłynęły od Wojewody co 

do treści przyjętej uchwały.  
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek 

formalny Pani Burmistrz o rozszerzenie porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek formalny Panu Burmistrz został jednogłośnie przyjęty. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zwrócił uwagę, iż w uzasadnieniu do 

projektu uchwały wpisano błędnie rok – winno być „z dniem 1 stycznia 2021 r.”. 
 

Pani Burmistrz przyznała rację Wiceprzewodniczącemu Rady co do zaistniałego błędu. 
 

Pani mecenas wyjaśniła, iż jest to błąd oczywisty, którego skorygowanie - zgodnie z zapisami 

naszego statutu nie wymaga głosowania. 
 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał zmieniony porządek obrad rozszerzony o pkt 9.7. tj. 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w 

Brzezinach, a następnie poddał go pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki ” – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „za” 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 
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Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Zmieniony porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
 

9.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska 

Miejskiego w Brzezinach 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odczytała projekt uchwały (w załączeniu do 

niniejszego protokołu), w którym w drodze autopoprawki przenumerowała §, gdyż omyłkowo 

powtórzono „§3”. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 

Tadeusz Barucki ” – „za” 

Adam Durański – „za” 

Dariusz Guzek – „za” 

Grzegorz Maślanko – „za” 

Przemysław Maślanko – „za” 

Marek Matyszczak – „za” 

Janusz Nowański – „za” 

Małgorzata Polewczak – „za” 

Ilona Redlińska – „za” 

Marieta Rdesińska – „za” 

Krzysztof Sienkiewicz – „za” 

Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

Anna Sokołowska – „za” 

Daniel Szymczak – „za” 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

10. Wolne wnioski i sprawy różne  

Głos zabrała radna Anna Sokołowska, która zaapelowała do radnych, aby wsparli Bibliotekę 

Pedagogiczną w Brzezinach w walce o jej dalsze funkcjonowanie, gdyż planowana jest jej 

likwidacja. 
 

Radny Janusz Nowański poparł stanowisko radnej Anny Sokołowskiej dodając, iż w/w 

biblioteka dysponuje wspaniałym księgozbiorem, z którego korzystają zarówno uczniowie szkół 

średnich, jak i studenci. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zachęcił radnych, aby wsparli działania biblioteki. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poruszył następujące kwestie: 

1. Uporządkowania kwatery żołnierzy radzieckich, 

2. Budowy chodnika na ul. Głowackiego/Tulipanowej, 

3. Budowy chodnika na ul. Wyszyńskiego. 
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Pani Burmistrz odnosząc się do 3. kwestii poinformowała, iż działki pod ewentualny chodnik na 

ul. Wyszyńskiego stanowią własność prywatną, a z uwagi iż jest to droga wewnętrzna przepisy 

ustawy o wywłaszczeniu nie mogą mieć tu zastosowania. W przypadku działki należącej do 

kościoła nie ma problemu, księdza proboszcza nie ma problemu, gdyż proboszcz by ją 

udostępnił, natomiast problem stanowi wspólnota mieszkaniowa, gdyż zgodę muszą wyrazić 

wszyscy właściciele w 100%. Na chwilę obecną nie są zdecydowani; w marcu Pani Burmistrz 

powróci do tematu. Ponadto wybudowanie chodnika (min. 2 metry szerokości) po stronie lewej 

od ul. Głowackiego wymusiłoby wprowadzenie ruchu jednokierunkowego bez możliwości 

zawracania dla pojazdów ciężkich (m.in. śmieciarki). 

Odnosząc się do 1. kwestii - odnowienia grobu żołnierza radzieckiego Pani Burmistrz 

powiedziała, iż Miasto kieruje swoje działania w stronę stowarzyszenia, które zachciałoby 

podjąć się takich działań.  

Odnosząc się do 2. kwestii Pani Burmistrz odpowiedziała, iż budowa chodnika bez odwodnienia 

terenu nie ma sensu. W związku z tym, jeśli Miasto będzie mieć wystarczające środki najpierw 

odwodni w/w teren, a następnie będzie można pomyśleć o budowie chodnika. 
 

Radny Przemysław Maślanko poruszył temat zanieczyszczenia powietrza w mieście. 
 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę na zły stan techniczny niektórych dróg w mieście m.in. na 

ul. Mrocka oraz Sejmu Wielkiego. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w dniu dzisiejszym Rada Miasta w drodze uchwały 

wprowadziła do budżetu środki finansowe na wykonanie I etapu remontu ul. Sejmu Wielkiego. 

W budżecie znajdują się także środki na I etap remontu ul. Ludowej. Na chwilę obecną jeśli 

chodzi o ul. Mrocką Miasto może jedynie utwardzić tam drogę oraz wysypać ją 

tłuczniem/destruktem. 
 

Radny Daniel Szymczak poruszył kwestię budowy chodników na ul. Wojska Polskiego oraz ul. 

Strykowskiej przy cmentarzu.  

Zapytał również, czy choinki zbierane przez Miasto można byłoby nasadzić przy ścieżce 

edukacyjnej? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie ma możliwości wykonania takich nasadzeń. 

Odnosząc się do kwestii budowy chodnika na ul. Strykowskiej powiedziała, iż w pierwszej 

kolejności należy ustalić stan prawny działek, na których miałby zostać posadowiony chodnik, a 

dopiero wówczas będzie można rozważać możliwość jego budowy.  

Na temat chodnika przy drodze wojewódzkiej należałoby porozmawiać z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich. 
 

Przewodniczący Rady Miasta dodał, iż wskazane byłoby lobbowanie u Zarządu Dróg 

Wojewódzkich nie tylko budowy chodnika na ul. Wojska Polskiego, ale również m.in. montażu 

oświetlenia. 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek poinformowała, iż na wniosek mieszkańców 

Miasto prowadzi korespondencję z Zarządem Dróg Wojewódzkich w Łodzi odnośnie przejść dla 

pieszych, jak również chodnika na ul. Wojska Polskiego. W ostatnim piśmie ZDW 

zadeklarował, iż  podejmie w/w działania w miarę posiadanych możliwości finansowych. 

Niemniej jednak mają to na uwadze, a Miasto Brzeziny będzie podtrzymywało korespondencję 

w tym kierunku. 
 

Radny Janusz Nowański poruszył temat opłat jakie wnoszą handlujący na rynku.  

Zapytał, czy Miasto z uwagi na pandemię tak, jak okoliczne gminy otrzymuje odgórnie środki i 

handlowcy nie powinni uiszczać opłat – tak, jak ma to miejsce w innych gminach? 
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Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odpowiedziała, iż „tarcza covidowa” 

wprowadziła ulgę w opłacie targowej i samorządy w 2021 roku i w/w opłaty nie są pobierane – 

Brzeziny również nie pobierały takiej opłaty. Od 1 stycznia 2021 roku Miasto przejęło 

targowisko i w drodze zarządzenia wprowadzono miesięczną opłatę eksploatacyjną oraz opłatę 

rezerwacyjną, które to handlujący będą zobowiązani uiszczać, ale dopiero od 1 lutego br. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poruszył temat montażu pomp ciepła i 

pojawiających się w związku z tym nieprawidłowości. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż mieszkańcy rzeczywiście zgłaszają pewne 

nieprawidłowości w działaniu pomp ciepła, jednak Miasto we współpracy z producentem pomp 

oraz firmą instalującą starają się na bieżąco w/w kwestie rozwiązywać. W większości 

przypadków po wizycie lokalnej okazało się, iż wprowadzono niewłaściwe ustawienia, które 

powodowały wysokie zużycie energii. Kwestia będzie na bieżąco monitorowana. 
 

Na zakończenie tego punktu radny Daniel Szymczak poruszył temat braku dostępności do sal 

gimnastycznych w mieście, co powoduje, iż dzieci wraz z trenerami zmuszeni są do korzystania 

z sal w okolicznych miejscowościach. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż rozumie potrzebę korzystania z sal niemniej jednak nie 

dziwi się dyrektorom szkół, którzy w chwili obecnej nie wyrażają zgody na udostępnianie sal. 

Niebawem ruszą Orliki i częściowo problem zostanie rozwiązany. 
 

Radny odparł, iż w/w problem nie pojawił się z uwagi na pandemię tylko występował już 

wcześniej. W związku z tym prosi, aby w przyszłości rozważyć kwestię budowy hali sportowej. 
 

Zastępca Burmistrza odparł, iż nie ma wątpliwości, że hala sportowa jest potrzebna, jednak w 

pierwszej kolejności należy zająć się kwestią odwodnienia miasta, następnie wsparcia 

przedsiębiorczości, zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych mieszkańców. Wszystko w 

odpowiedniej kolejności. 

Dostępność do sal gimnastycznych jest ograniczona ze względu na uaktywnienie się życia 

społecznego w mieście, a co za tym idzie powstania dużej ilość różnych grup. 
 

11.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXXVI sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1156 . 

            

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXXVI sesja Rady Miasta Brzeziny z 28.I.2021r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=bA50RiZATO8.  
 

 

Przewodniczący Rady 

          Grzegorz Maślanko 


